
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim                                            
 
 

P r o t o k ó ł   Nr XXVI/08 
 
z XXVI-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 czerwca 
2008 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 13,00 a zakończono o godz. 14,30. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 11 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: L. Karczyńska, J. Kopiczyński, J. Obuchowski, J. Oelberg. 
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu). 
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska 
- Sekretarz Miasta                                 - Katarzyna Kaniewska 
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski 
- Skarbnik Miasta                                 - Daniel Karaźniewicz                      -   
- Kierownik Referatu Biura Rady         - Dariusz Sobaszkiewicz 
- przedstawiciele mediów 
- obywatele miasta. 
Zatwierdzony porządek obrad: 
  
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XXV-tej sesji  Rady Miejskiej. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 z dnia 27 grudnia 2007 r. w  
     sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat oraz cen  
     posiłków. 
 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania polegającego na  
     przeprowadzeniu prac remontowych na mogiłach znajdujących się na cmentarzu  
     parafialnym w Nowym Mieście  Lubawskim. 
 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/07 Rady Miejskiej w Nowym  
     Mieście Lubawskim z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe  
     Miasto Lubawskie na 2008 r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin  
      Północnego Mazowsza. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
12. Wręczenie wyróŜnień dla uczniów. 
13.Zakończenie sesji. 
   

Ad. pkt. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –A. Nadolski, stwierdzając na 
podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy 11 radnych, a więc obrady są prawomocne.   

 



Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego – 
Henryka Mączkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( 11 „za”) wybrała radnego – Henryka Mączkowskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
Przewodniczący Rady – A. Nadolski odczytał pismo Burmistrza Miasta z dnia 26 czerwca 
2008 r. w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktów: 
-  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 z dnia 27 grudnia 2007 r. w  
     sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat oraz cen  
     posiłków, 
 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania polegającego na  
     przeprowadzeniu prac remontowych na mogiłach znajdujących się na cmentarzu  
     parafialnym w Nowym Mieście  Lubawskim. 
 Pismo stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad powyŜsze zmiany w punkcie: 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 z dnia 27 grudnia 2007 r. w  
     sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat oraz cen  
     posiłków – jednomyślnie (11”za”), 
 8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania polegającego na  
     przeprowadzeniu prac remontowych na mogiłach znajdujących się na cmentarzu  
     parafialnym w Nowym Mieście  Lubawskim – jednomyślnie (11”za”). 
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad wraz ze 
zmianami. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XXV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 
zapoznania się z jego treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – Krystyna Wysokińska oraz 
pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu. Protokół z XXV-tej sesji  Rady Miejskiej 
został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (11 „za”).  

Ad. pkt. 5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję.  
 Rada przyjęła powyŜszą informację nie zgłaszając uwag. 
Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad.pkt.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał odpowiedź na interpelacje i wnioski 
radnych z XXV-tej sesji Rady Miejskiej w dniu 11.06.2008r.  (pismo z dnia 23.06.08 r. 
OR.0065-20/08), stanowiące zał. nr 5 do protokołu. 
W interpelacjach i wnioskach głos zabierali w sprawie: 
Radna – M. Czernysz 
Zwróciła się do Komendanta Powiatowego Policji z zapytaniem jak przebiega sprawa 
domniemanego pobicia mieszkańców miasta przez funkcjonariuszy policji. 
Komendant Powiatowy Policji – K. Konert 
Wyjaśnił, Ŝe postępowanie i śledztwo  własne w tej sprawie prowadzi Prokuratura w Iławie, a 
policja nie ingeruje w te czynności. 
Radny – M. Deja 
Zapytał Komendanta Powiatowego Policji czy jako zwierzchnik tych pracowników prowadził 
wewnętrzne postępowanie w tej sprawie. 



Komendant Powiatowy Policji – K. Konert 
Wyjaśnił, Ŝe prowadził takie postępowanie, a obecnie sprawa jest prowadzona przez 
Komendę Wojewódzką Policji w Olsztynie. 
Radny – B. Cieplak 
Zapytał czy i w jaki sposób  wydatkowane są środki z Miejskiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. 
Radna – M. Czernysz 
 W imieniu mieszkańców ul. Podleśnej zwróciła się o przeprowadzenie remontu tej ulicy w 
jak najszerszym zakresie z uwagi na to, Ŝe jest to ulica krótka , a na całej jej długości 
występują dziury. Natomiast zapis w harmonogramie robót dotyczy jedynie remontu 
wybranych jej fragmentów. 

Ad. pkt. 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVI/101/07 z dnia 27 grudnia 2007 r. w  
sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat oraz cen  
posiłków. 
Rada Miejska jednomyślnie ( 11”za”)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XXVI/140/08 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania polegającego na przeprowadzeniu  prac 
remontowych na mogiłach znajdujących się na cmentarzu parafialnym w Nowym Mieście  
Lubawskim. 
 Rada Miejska jednomyślnie ( 11”za”)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XXVI/141/08 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt.9 
Opinię Komisji BudŜetu i  Finansów przedstawił Wiceprzewodnicząca Komisji – K. 
Wysokińska. Opinia na piśmie stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XV/92/07 z dnia 18 grudnia 
2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
W wyniku dyskusji  Rada Miejska przy 8 głosach „za”, 2 przeciwnych i 1 wstrzymującym 
podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XXV/142/08 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Północnego 
Mazowsza. 
Rada Miejska jednomyślnie (11”za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XXVI/143/08 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt. 11 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska poinformowała, Ŝe odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
zostaną udzielone w formie pisemnej na następnej sesji. 
Radny – M. Deja 
UwaŜa, Ŝe na pytania proste dot. spraw bieŜących moŜna by odpowiedzieć na sesji, a na 
pytania złoŜone w trybie statutowym, chociaŜ jest to tryb ewentualny. Czasami zapominam 
treść zadanego pytania, gdyŜ p. Burmistrz czyta same odpowiedzi. 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska 
Nie jestem w stanie do wszystkiego ustosunkować się natychmiast. Przyjmijmy tryb, Ŝe będą 
zarówno pytania jak i odpowiedzi, aby radni mieli świadomość tego jaka jest treść zarówno 



pytania jak i odpowiedzi. Na pewne sprawy zostały wczoraj udzielone odpowiedzi, natomiast 
inne muszą być skonsultowane z pracownikami. 

Ad. pkt. 12 
Burmistrz Miasta- A. Kopiczyńska i Przewodniczący Rady Miejskiej-A. Nadolski wręczyli w 
obecności rodziców wyróŜnienia: dyplomy i podziękowania uczniom , którzy w roku 
szkolnym promowali Nowe Miasto Lubawskie. 

Ad. pkt. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski 
zamknął obrady XXVI-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Sekretarz obrad:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
Henryk Mączkowski                                                                         Andrzej Nadolski 
 
 
 


